
Referat – bestyrelsesmøde d. 3. oktober 2018 i fællesrummet. 

Til stede: Inge, Karianne, Sanne og Jacob 

Dagsorden: 

 

1. Opfølgning fra sidst 

a. Klage indgivet til Ejendomsforening Danmark  

b. Dørtelefoner 

2. Evt.  

 

 

Ad 1a: Vi er fortsat i dialog med Tellefsen omkring klagesagen. Tellefsen har nu også modtaget papirer fra 

Vopa, men dette ændre ikke på den indgivne klage.  

 

Ad 1b: Dørtelefoner 

Vi har endnu ikke fået tilbagemelding fra disse 2 firmaer – vi rykker for svar.  

 

Ad 2a: gennemgang af e-mails  

 

Ad 2b: Næste bestyrelsesmøde: Fredag d. 9/11-2018 

 

Mødet sluttede kl. 20:30  – dirigenten takkede for god ro og orden ☺ 

 

 

  


